
Ryszard W6jcik 

Radny Rady Miejskiej 

w Klodzku 

Pan Michal Piszko 
Burmistn Klodzka 
za poirednictwem 
Pana Tomasz kabskiego 
Pnewodniqcego Rady Miejskiej 
w modzku 

dot: w ~ a n s o w a n i a  renowacji 
urqdz.erl wodnych 

W@pku z postqpujqq , wzmohnq dewastacjq rowu odwadniajqcego 
Nr . .f.. odprowadzajqcego wody z czqki teren6w centrum handlowego, 
Eurolandu , dr6g nie bqdqcych w utrzymaniu gminy jak w minjmalnym 
zakresie z teren6w rolnych n;vracam siq z pro* o udzielenie informacji co do 
prawnych mo2liwolci zapewnienia w s p ~ o w a n i a  koszt6w jego utrzymania 

Znaczna cqSC obszaru objqego zlewniq tego rowu to tereny zainwestowane 

/ drogi parkingi , dachy 1 powodujqce koncentracje przepiywu i zwiqkszajqce 
jego objqtoi6. Te dwa czynniki m a j q  niszcz,qco na stan koryta oraz 
uzybeh . Czy jest mo2liwe w Awietla istniejqcych przepis6w oraz stanu 
prawnego1 pozwolenia wodnoprawne na odprowadzenie w6d do tego rowut 
zapewnienie wsp6lfinansowania k o d w  niezbqihej renowacji jak dwnieP 
umocnienia dna i skarp oraz zapewnienia niezbqdnej wielkoki przepust6w. 

Jak w tym konkretnym przypadku 1 czy w og6le moiliwym jest I 
zastosowanie mechanizmu pobieranie oplat za odprowadzenie wbd opadowych 
i roztopowych 


